

## Projektgruppemøde i Vild med Tårup

**Dato:** onsdag den 29. marts 2023

**Tid:** kl. 19-21

**Sted:** Brandgaden 11

**Deltagere:** Stine Laybourn, Pernille Albertus, Arne Nielsen, Arne Roymondts Buhrkall og Steen Jensen

### Dagsorden:

1:

Godkendelse af [referatet fra sidste møde](#)

Godkendt

2:

Status på de vilde bede under Egen

- Petanquebanebedet:
  - er udvidet, skal tilsås med rester fra Stine og Arne N
  - skal slås
  - stenene er rettet op, så der samles vand
- Flis skal lægges ud rundt om frugttræerne og bær-/tørstbedet, kan evt. bede kommunen om mere, hvis det bliver nødvendigt
- Ovenstående opgaver udføres 14/4 kl. 13

3:

Opsætning af infoskilte ved bedene under egen:

Udformning af skiltene og det videre forløb

- Skal bare indlevere pdf til kommunen, så klarer de resten
- Skitser er klar, vi arbejder videre med teksten (liggende A3 med folderholder, hvilken baggrundsfarve? Eg som vandmærke, måske. Scan eller fotografer skitser, pindsvin, salamander, jordbi, kællingetand, storkenæb, hvid okseøjle, kratbunke, stenbunke, vand), titel: Vild med Tårup og sender et gennearbejdet udkast rundt i gruppen. **DEADLINE JUNI 2023**. Arne N kontakter kommunen og beder om regning inden deadline.

4:

Opsætning af fuglekasser

Hvordan gik det med opsætningen.

- Skulle lige lave nogle småjusteringer på kasserne (f.eks. forskellig hulstørrelse, lågene kan ikke åbnes), men opsætningen var en succes

5:

Tur til Hesselager

- Onsdag 21. juni, mødes ved Hesselager kirke kl. 19.00

6:

Opfordring til 4kløverskolen afd. Frørup om deling af deres biodiversitetsprojekter.

- Steen følger op, vil gerne høre deres historie og dele den på hjemmesiden

7:

Tårup Landsbyråd vil gerne i samarbejde med Vild med Tårup afholde et fælles arrangement, hvor vi

inviterer interesserede til at komme for at høre om alt det som I har lavet og jeres nye ideer og tanker. Ville være skønt om nogle interesserede mødte op for at høre og evt. komme med deres gode ideer og tanker.

Vi forestiller os et møde til juni. Vi vil bede jer i Vild med Tårup om at drøfte hvordan I ser mødet kan arrangeres og gerne komme med datoforslag.

Vi har drøftet invitationen på vores møde den 29. marts 2023. Vi må desværre melde tilbage, at vi ikke pt. i vores projektgruppe har ressourcer til at tage fat på nye opgaver, udover dem vi har sat i gang eller på andre måder er personligt engagerede i.

8:

Eventuelt

- Sommerfest 18. August arrangeres af Landsbyrådet, kommer evt. en henvendelse til os om at lave et indlæg
- Steen: Kig på vores målsætninger og se hvor langt vi er nået og om noget skal ændres på næste møde
- Arne N: samarbejde m. skole/forældre, f.eks. samle fuglekasser, lave et dybt insekthotel, men hvordan sikrer vi, at det ikke ender med at børnene bare render rundt og leger og det ikke er forældrene, der bygger kasserne
- Arne B: Kongshøjspejderne, hvis de har gang i noget med biodiversitet, vil han gerne tage billeder og dele historien

9:

Næste møde

8. maj kl. 19.00 hos Steen.